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پيامبر اکرم )ص(:
براى شهادت حسین علیه 

السلام ، حرارت و گرمایى در 
دلهاى مؤمنان است که هرگز 

سرد و خاموش نمى شود.

خبر خبر ورزشي

سجادی: 
نمی توانم جلوی مسببان 
قرارداد ويلموتس را بگيرم

وزیر ورزش و جوانان در مورد سوال نماینده های مجلس در 
مورد آیین نامه شرح وظایف توضیحاتی ارائه داد.

رونمایی  مراسم  در  و جوانان  وزیر ورزش   حمید سجادی 
سوال  مورد  در  ایران  ورزش  شفاهی  تاریخ  کتاب   ۳۱ از 
وظایف  شرح  آیین نامه  مورد  در  ورزش  وزیر  از  نمایندگان 
وزارت ورزش و جوانان گفت: به نمایندگان محترم خسته 
نباشد می گویم و تشکر می کنم. نظری که اعلام کردند برای 
ما هم محترم است. خیلی هایشان به ما گفتند از توضیحات 
شما قانع شده ایم. سوال در این مورد بود که قانون اهداف 
و وظایف وزارت ورزش در شهریور ۹۹ قطعی و در ۱۰ مهر 
به رئیس جمهور وقت ابلاغ شد. در آن قانون نوشته شده 
که مهلت زمانی ۶ ماهه لازم است تا آیین نامه های مرتبط 
با آن تدوین شود و پس از طی روند قانونی نهایتا اجرا شود. 
۱۱ ماه قبل که کار را شروع کردیم بعد از چند هفته متوجه 
این تکلیف شدیم و پیگیری کردیم. مرتب با کمیسیون های 

مختلف در صحبت و رفت وآمد بودیم.
او افزود: وقتی ما مشغول به کار شدیم این ۶ ماه گذشته 
مهر   ۱۰ و  بود  شده  انجام   ۹۹ شهریور  اینکه  برای  بود. 
نامه آقای قالیباف به آقای روحانی بوده که ۶ ماه فرصت 
تدوین داده بودند. البته دولت وقت هم در فرصت ۶ ماهه، 
بررسی  اما  داده  دولت  در  مربوطه  کمیسیون های  تحویل 
است  بود. مرسوم  در هیات دولت طول کشیده  و جلسات 
 ۸ ماده  یکی  آیین نامه   دو  می کشد.  طول  آیین نامه ها  این 
و دیگری ماده ۶ در رابطه با صندوق حمایت از قهرمانان 
مانده بود که توضیح داده و پیش نویس هایش را تنظیم کرده 
بودیم. کار حقوقی ما انجام شده اما در کمیته تخصصی و 
کمیسیون ها در حال بررسی بود. از یکی دو ماه پیش که 
مطرح  محترم  کننده  سوال  توسط  فرهنگی  کمیسیون  در 
فرهنگی  کمیسیون  که  کردیم  پیگیری  و  تسریع  ما  شد، 
مطالبه می کند. نهایتا در تاریخ ۹ مرداد در هیات دولت این 

را تصویب کردیم.

یک پیشكسوت:
برخی مدارس فوتبال در طول تمرين 
يک ليوان آب هم به بازيکن نمی دهند!

یک پیشکسوت فوتبال آکادمی و مدرسه فوتبال را ۲ بخش 
سراغ  را  فوتبالی  مدارس  من  گفت:   و  دانست  هم  از  جدا 
دارم که به بازیکنش در طول تمرین حتی یک لیوان آب 

نمی دهد!
شهرام عطارزاده، نقش مدارس فوتبال خوزستان در پیشرفت 
این رشته را ناکافی دانست و اظهارکرد: نسبت به گذشته که 
تأسیس مدارس فوتبال مرسوم نبود، در حال حاضر برخی 
دهند  انجام  زمینه  این  در  اولیه ای  کارهای  شده اند  موفق 
ندارد، فکر  اقدامات وجود  این  بر  نظارت چندانی  اما چون 

می کنم که باید خیلی بهتر از این آموزش داده شود.
می  فعالیت  سنی  رده  این  در  که  مربیانی  کرد:   بیان  وی 
کنند باید بهتر آنالیز شوند و هر کس از راه می رسد، مدرسه 

فوتبال باز نکند. 
این پیشکسوت، داشتن زمین استاندارد را از حداقل ملزومات 
مدارس فوتبال خواند و گفت: نخستین فاکتور یک مدرسه 
فوتبال خوب، داشتن یک زمین با کیفیت است و نباید در هر 
زمین یا چمن مصنوعی اقدام به آموزش کرد. مگر می شود 
بچه ها  به  متر  یا ۳۰×۴۰  و  ابعاد ۳۰×۲۰  با  زمین  در یک 

فوتبال آموزش داد؟ 
==شاید بشود برخی از تاکتیک و فن ها را در این زمین ها 
آموزش داد اما خیلی چیزها را هم نمی شود به بچه ها یاد 
داد. نخستین شرط وجود یک زمین استاندارد است و حتی 
ببیند و بزرگی و  را  باید زمین بزرگ  نونهال هم  بازیکنان 

عظمتش را حس کنند.
وی افزود: دومین فاکتور مهم استفاده از مربیان کارکرده 
است. باید از مربیانی استفاده کرد که دارای مدرک بوده 
این است  بعدی  باشند. شرط  داشته  را  این کار  و تجربه 
به کجا  فوتبال می خواهید  این مدرسه  از  بدانید  که شما 
و  کشف  را  بازیکن  یک  ماه   ۳ در  می شود  مگر  برسید. 
مدرسه  باشد.  داشته  استمرار  باید  کار  این  کرد؟  تربیت 
نباشد،  دایر  در طول سال  و  نداشته  استمرار  که  فوتبالی 

نیست. فوتبال  اصلًا مدرسه 

در دیداری دوستانه ؛
 نفت مسجد سليمان 

مقابل مس رفسنجان باخت 
را  نفت مسجد سلیمان  بر یک  نتیجه ۲  با  رفسنجان  مس 
شکست داد. مس رفسنجان و نفت مسجد سلیمان )دوشنبه( 
در چارچوب دیداری دوستانه در زمین دانشگاه تهران به مصاف 
هم رفتند که این دیدار با پیروزی ۲ بر یک شاگردان محمد 
دیدار  این  در  رفسنجان  رسید.گل های مس  پایان  به  ربیعی 
توسط منشا و بازیکن نفت مسجد سلیمان به ثمر رسید و تک 

گل نفت توسط کیانفر وارد دروازه مس شد.

با خلیل زاده و کنعانی زادگان؛
رستگاری الاهلی در گام نخست

دو  حالیکه  در  قطر  ستارگان  لیگ  نخست  هفته  در  الاهلی 
بازیکن ایرانی خود را در ترکیب اصلی داشت برابر ام صلال به 
پیروزی دست پیدا کرد. هفته نخست فصل جدید لیگ ستارگان 
قطر با انجام دو بازی آغاز شد.در دیدار افتتاحیه یک شگفتی 
بزرگ رقم خورد و المرخیه توانست برابر السد مدافع عنوان 
قهرمانی با نتیجه ۴ بر ۳ به پیروزی دست پیدا کند.در دیگر 
بازی برگزار شده الاهلی مهمان ام صلال بود. الاهلی در این 
بازی خارج از خانه توانست با یک گل به پیروزی دست پیدا کند 

و سه امتیاز ارزشمند را به دست آورد.

طی حكمی ؛
رييس هيات تکواندو اهواز منصوب شد

رئیس هیات تکواندو کلانشهر اهواز انتخاب شد.
با پیشنهاد رییس اداره ورزش و جوانان کلانشهر اهواز و با 
حکم عباس پورسلان رئیس هیات تکواندو خوزستان، کریم 

تجار به عنوان رئیس هیات اهواز منصوب شد.
 مراسم معارفه با حضور حسینی رییس اداره ورزش اهواز و 

پورسلان رئیس هیات تکواندو خوزستان برگزار شد.

برانكو: 
مشکلی برای جدايی

 از تيم ملی عمان ندارم!
و  اظهاراتش  تازه ترین  در  عمان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
در پاسخ به علاقه اش برای حضور در تیم ملی ایران عنوان 
کرده است که مشکلی برای جدایی از تیم ملی عمان ندارد.

ایوانکوویچ همچنان تنها مربی کروات است که در  برانکو   
جام جهانی هدایت یک تیم ملی دیگر غیر از کرواسی را بر 
عهده داشته است. او سه بار در لیگ اروپا هدایت دینامو را بر 
عهده داشت، او پنج عنوان قهرمانی در سه کشور کرواسی، 

چین و ایران دارد.
برانکو در بخشی از تازه ترین مصاحبه اش در پاسخ به احتمال 
تیم  ایران گفته است: من مربی  حضور در تیم ملی فوتبال 
سال  دو  برای  را  قراردادم  ماه  بهمن  در  هستم.  عمان  ملی 
بند  یک  اما  کردم  تمدید  آنجا   ۲۰۲۴ سال  تا  یعنی  دیگر 
به  جریمه هایی  باید  جدایی  صورت  در  که  دارم  قرارداد  در 
فدراسیون فوتبال عمان پرداخت کنم، بنابراین اگر پیشنهادی 
رای  کنم، مشکلی  پیدا  بهتری  جایی شرایط  اگر  بپذیرم،  را 

جدایی از تیم ملی عمان ندارم.
پرسپولیس  و  ایران  فوتبال  ملی  تیم  سابق  کروات  سرمربی 
فنی  کمیته  نظر  اعلام  از  پس  و  گذشته  ماه های  در  ایران 
ادامه  برای  اسکوچیچ  صلاحیت  درباره  فوتبال  فدراسیون 
جانشینی  در  گزینه  یک  عنوان  به  ملی  تیم  در  فعالیت 
اسکوچیچ مطرح شده بود اما پس از ابقای هموطنش در تیم 

ملی ایران، این موضوع نیز مسکوت ماند.

مورایس: 
بازی استقلال - سپاهان

 جنگ خواهد بود
سرمربی سپاهان از دیدار اتفاقی خود با ساپینتو گفت و عنوان 

کرد دیدگاهش نسبت به ایران تغییر کرده است.
استقلال  ایران  فوتبال  برتر  لیگ  های  رقابت  اول  هفته  در 
باید در خانه به مصاف تیم فوتبال سپاهان برود. این دیدار 
تقابل دو سرمربی پرتغالی خواهد بود. ژوزه مورایس سرمربی 
سپاهان گفت: به طور اتفاقی ساپینتو را در رستورانی ملاقات 
بود. خواهد  جنگ  اول  بازی  در  گفت:  من  به  او  و  کردم 

در  از شناختی که  ادامه گفت که  در  او  )استقلال-سپاهان( 
ایران پیدا کرده بسیار راضی است. در همین رابطه سرمربی 
سپاهان اضافه کرد: برای حضور در ایران مایل نبودم چون 
این کشور را نمی شناختم و مطمئن نبودم. اما برای دیدن به 
ایران رفتم و از آنچه دیدم و احساس کردم بدم نیامد. من 
در اصفهان، پایتخت سابق ایران هستم. الان پایتخت ایران 
دوبرابر  ولی  است  شهر  دومین  اصفهان  است.  تهران  شهر 
لیسبون جمعیت دارد. اصفهان شهر بزرگی است و ترافیک 
یک  که  است  قشنگ  خیابانها  اینجا  در  البته  دارد.  زیادی 
طرفش درخت است و در طرف دیگر یک معماری فوق العاده 

و باستانی وجود دارد.

سفیر برزیل:
 آبادان برزيلته

سفیر برزیل در ایران گفت: استوار نامه ام را با جمله آبادان 
برزیلته به رییس جمهور ایران تقدیم کردم.

اظهار  تهران،  در  نفت  تیم  اردوی  در  با حضور  آگیار  لودمار 
نفت  صنعت  تیم  اعضای  جمع  در  که  خوشحالم  کرد:خیلی 
آبادان بودم و خیلی خوشحالم که این تیم از ۲ مربی برزیلی 
استفاده می کند.وی افزود: تشکر می کنم از اعضای هیات 
مدبره باشگاه صنعت نفت آبادان که امکان حضور در اردوی 
باشگاه  این  از  نیز  ای  ویژه  و تشکر  فراهم کرد  را  تیم  این 
برای اهدای پیراهن صنعت نفت آبادان با امضای بازیکنانش 
بود  قرار  گذشته  سال  گفت:  ایران  در  برزیل  دارم.سفیر  بود 
با فرهنگ مردم این  تا بیشتر  آبادان داشته باشم  سفری به 
این امکان فراهم  شهر آشنا شوم ولی بدلیل ویروس کرونا 
فوتبال  به  آبادان  مردم  خاص  علاقه  به  اشاره  با  نشد.آگیار 
برزیل گفت: اولین چیزی که وارد ایران شدم از مردم شنیدم 
اولین جمله  را دوست دارند،  برزیل  آبادانی ها فوتبال  چقدر 
یا اصطلاحی که در ایران یاد گرفتم آبادان برزیلته بود.وی 
بیان کرد: امروز با اعضای هیات مدیره و نمایندگان باشگاه 
بزرگ صنعت نفت آبادان ملاقات کردیم و راه های ارتباطات 
محبوب  باشگاه  و  ایران  در  برزیل  سفارت  بین  همکاری  و 
صنعت نفت آبادان را بررسی کردیم.آگیار حضور مربی دروازه 
را نخستین گام  نفت  تیم صنعت  در  برزیلی  بدنساز  و  بانان 
عنوان  برزیل  سفارت  و  نفت  صنعت  باشگاه  بین  همکاری 
و بیان کرد: با حمایت مردم و باشگاه صنعت نفت از این ۲ 
مربی برزیلی نه تنها در زمینه فوتبال بلکه در تمامی زمینه 
ها سفارت برزیل می تواند ارتباطات با شهر آبادان را افزایش 
و  ایران  ارتباطات  سالگی  آینده ۱۲۰  سال  افزود:  دهد.آگیار 
برزیل را جشن خواهیم گرفت و بدنبال این هستیم ارتباطات 
کنیم.وی  بیشتر  را  آبادان  شهر  حتی  و  ایران  و  برزیل  بین 
کشور   ۲ ارتباطات  و  ها  جشن  در  باید  فوتبال  کرد:  اظهار 
سهیم باشد بخصوص آبادان باید در این جشن حضور داشته 
باشد.سفبر برزیل در ایران گفت: به مردم دوست داشتنی و 
فوتبال دوست آبادانی قول می دهم در کوران مسابقات جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطر یکی از بازی های برزیل و همچنین یکی 

از بازی های ایران را بین آنها و در شهر آبادان تماشا کنم.

رییس هیات استان؛

 دهکده تیراندازی اهواز راه اندازی می شود 
خریداری  از  خوزستان  تیراندازی  هیات  رییس   
۲۳ قبضه سلاح جهت توزیع در شهرهای استان 

در جهت فعال سازی این رشته خبر داد.
وضعیت  آخرین  محمدنیادرباره  سالار  سید 
اظهارکرد:  خوزستان،  استان  در  تیراندازی  رشته 
شهرهای  در  توزیع  جهت  سلاح  قبضه   ۲۳
جهت  در  مهم  این  و  کرده ایم  خریداری  استان 
فعال سازی و توسعه این رشته در شهرستان های 

خوزستان رقم خورد.
هیات  ریاست  که  زمانی  از  کرد:  بیان  وی 
به  نزدیک  شدم،  عهده دار  را  استان  تیراندازی 
شهرستان ها  بین  و  خریداری  سلاح  قبضه   ۵۰
فعلی  سلاح   ۲۳ خریداری  و  است  شده  توزیع 
نیز دومین مرحله توزیع است. با این تعداد سلاح 
دیگر  شهرستانی  هیات  هشت  شده،  خریداری 
یکی  نظر  این  از  می کنم  فکر  و  می شوند  فعال 

از هیات های برتر کشور هستیم.
این که  بیان  با  تیراندازی خوزستان  رئیس هیات 
رشته  در  شهرستانی  هیات   ۲۰ حاضر  حال  در 
تیراندازی فعال هستند، گفت: فعال بودن به این 
باشند،  داشته  هیات  رئیس  فقط  که  نیست  معنا 

یا  یا سایت اهداف پروازی  این نظر که  از  بلکه 
سالن تیراندازی دارند.

سال ها  این  در  حال  هر  به  کرد:  عنوان  وی 
کنند  کار  خوب  آن قدر  توانسته اند  شهرستان ها 
که ما متقاعد شویم مجددا سلاح خریداری کنیم 
باعث  نیز  شهرستان ها  خوب  فعالیت  همین  و 
ملی پوش  سه  حاضر  حال  در  خوزستان  که  شد 

دوم سلاح ها  مرحله  توزیع  با  قطعا  باشد.  داشته 
در بحث توسعه ورزش همگانی تیراندازی رشد و 
پیشرفت خواهیم داشت. ضمن این که در بخش 
قهرمان پروری هم برنامه  داریم و در این راستا از 
دو مربی کارآمد کشور استفاده می کنیم تا در دو 
عضویت  و  قهرمان پروری  بحث  در  آینده  سال 
و  بزنیم  را  اول  حرف  تیم ملی  در  خوزستانی ها 

قطعا نتیجه نیز حاصل خواهد شد. این طرح به 
انجام است  پایلوت در خوزستان در حال  عنوان 
و در صورتی که جواب داد به کشور هم اشاعه 

داده خواهد شد.
بحث  در  همچنین  کرد:  خاطرنشان  محمدنیا 
و  مربیان  برای  خوبی  برنامه های  نیز  آموزشی 
توسعه  اینکه  داریم. ضمن  داوران  و  ورزشکاران 
همگانی رشته تیراندازی به صورت جدی مدنظر 
انجام  رکوردهای  از  یکی  می کنم  فکر  و  است 

برنامه های همگانی تیراندازی در کشور هستیم.
استان  امیدوارم مسئولان ورزش  بیان کرد:  وی 
شهر  پروازی  اهداف  زمین  تأمین  بحث  در  نیز 
تفاهم نامه  است  قرار  و  کنند  کمک  ما  به  اهواز 
مطالعاتی  طرح  شود.  منعقد  ارتش  با  نیز  آن 
آماده  است  سال  چندین  هم  تیراندازی  دهکده 
جلسه  در  که  داد  قول  ورزش  مدیرکل  و  شده 
مطرح  موضوع  این  خوزستان  ورزش  شورای 
شده و در جریان قرار کار بگیرد و دهکده فاز به 
فاز راه اندازی شود. خوزستان واقعا در تیراندازی 
استعداد دارد و می تواند به قطب تیراندازی کشور 

تبدیل شود.

نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی از وزیر ورزش بابت 
عدم تحقق وعده هایش درخصوص ورزش خوزستان انتقاد کرد.

کمیسیون  در  ورزش  وزیر  به  انتقادش  درباره   ، یوسفی  مجتبی 
فرهنگی مجلس نسبت به ورزش استان خوزستان، اظهارکرد: هر 
وزیر ورزشی که به روی کار می آید از حیف و میل چند میلیون 
یورو و چند میلیارد یورویی در باشگاه های حرفه ای حرف می زند 
اما بعد هیچ اتفاقی رخ نمی دهد اما اگر یک نفر که در پروژه های 
استانی و شهرستانی خطا کرده است را به دستگاه قضایی معرفی 
می کردند بخشی از مشکلات حل می شد.وی بیان کرد: سوال من 
در این کمیسیون این بود که چرا برخی استان ها، استان تر و پروژه 
های آن ها بیشتر است؟ چرا یک استان مثل خوزستان با ۵ میلیون 
نفر جمعیت با موضوعات زیر ساختی  باید مشکل داشته باشد. من 
در یک سال گذشته ۶۰ میلیارد تومان برای ورزش استان خوزستان 
اعتبار جذب کردم، آن وقت وقتی برای کمک به تیم ولایت اهواز 
به وزیر ورزش نامه می زنیم، می گوید ۲۰۰ میلیون تومان به شما 
مقرر  حتی  کرد:  عنوان  اهواز  یعنی چی؟نماینده  این  و  دهیم  می 
شده بود که یک زمین چمن به اسم خانم هاشمیه متقیان ورزشکار 
پارالمپیکی در شهرش ملاشیه احداث شود اما الان کار احداث آن 

در حالی که ۹ ماه از وعده داده شده می گذرد، در چه مرحله ای 
پیست  بازسازی  در خصوص  خود  وعده  به  وزیر  حتی  دارد؟  قرار 
دوچرخه سواری اهواز هنوز عمل نکرده است.وی همچنین گفت: 
در سفری که وزریر ورزش به خوزستان داشت، عنوان کردم که ۲۰ 
میلیارد تومان برای ساخت سالن ۴۵۰۰ نفری در مجموعه ورزشی 
۱۶ هکتاری اختصاص می دهم و مقرر شد آقای سجادی هم ۲۰ 
میلیارد تومان کمک کند اما اتفاقی نیفتاد. حتی برای ۶۰ میلیارد 
تومانی که ما برای پروژه های استان در نظر گرفتیم وزیر ورزش 
باید معادل آن پول اختصاص می داد که نه تنها این کار را انجام 

نداد، بلکه پول خود ما را هم جذب نکرد.
زمین  ورزش  وزیر  آقای  کرد:  بیان  سجادی،  به  خطاب  یوسفی 
های خاکی اهواز باید حفظ شوند و اگر متصرفان آن ها را گرفتتد 
فکری  باید  و  است  ورزش  وزارت  کار  این  متولی  کرد.  باید  چه 

بیاندیشید. حق استان ورزش خوزستان بیش از این است.
حتی  شد  تشکیل  که  ای  جلسه  در  من  گفت:  ادامه،  در  وی 
و  ملاثانی  استقلال  و  اهواز  ولایت  مردمی  های  تیم  درخصوص 
رسیدگی به ورزشگاه شیبان نیز صحبت و عنوان کردم که این تیم 
ها و ورزشگاه نیاز به کمک دارند.نماینده اهواز همچنین با انتقاد 

دوباره به وزیر ورزش، عنوان کرد:  آقای سجادی در اولین سفری 
که نوروز ۱۴۰۱ به همراه معاونت فرهنگی خود به اهواز داشت که 
البته متوجه هدفش از این سفر نشدیم، آن روز به سختی و با اجبار 
سوال  جای  و  بردم  اهواز  هکتاری   ۱۶ ورزشی  مجموعه  به  را  او 
است که چرا وی هنوز سفری برای رسیدگی به مشکلات ورزش 
اهواز به این شهر که یک میلیون و هشتصد هزار نفر جمعیت دارد، 

نداشته است، در حالی که به خیلی از استان ها سفر داشته است.

عضو سابق کمیته صدور مجوز حرفه ای می گوید 
از  تیمی  هیچ  نشود،  تعلیق  رفع  کمیته  این  اگر 
شرکت  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  نمی تواند  ایران 
مسابقات  کمیته  رئیس  مهدی،  سهیل  کند. 
سازمان لیگ فوتبال هفته گذشته در گفت وگویی 
سوی  از  برتر  لیگ  تعلیق  احتمال  از  تلویزیونی 
AFC خبر داد. او در توضیح این تهدید برای 
فوتبال ایران گفت که منظور، صادر نشدن اجازه 
حضور تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیاست 
که به نوعی تعلیق لیگ برتر است.کاظم اولیایی، 
درباره  حرفه ای  مجوز  صدور  کمیته  سابق  عضو 
اظهار  آسیا  قهرمانان  لیگ  از  ایران  حذف  تهدید 
کرد: متاسفانه من باید فرمایشات آقای مهدی را 
تایید کنم. ما برای برگزاری مسابقات لیگ برتر یک 
ضوابط و پیش نیازهایی داریم. باشگاه های ما برای 
بازی در لیگ باید مجوز ملی و در سطح مسابقات 
آسیایی، مجوز آسیایی داشته باشند. در حال حاضر 
که  دارند  بین المللی  مجوز  فولاد  و  سپاهان  فقط 
امسال باید تمدید شود ولی باقی باشگاه ها این مجوز 
را ندارد. به همین دلیل همانطور که آقای مهدی 
گفته، ممکن است لیگ برتر ما به نوعی تعلیق 

و از حضور در لیگ قهرمانان آسیا محروم شود.
او در پاسخ به این سوال که باید چه موانعی برای 
در  ما  کرد:  بیان  شود،  برطرف  تهدید  این  رفع 
بحث مالیات، بدهی، مالکیت غیردولتی و مالکیت 
غیرمشترک مشکل داریم. الان که وزیر ورزش 
به راحتی می گوید ۹۰ درصد باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس متعلق به ماست، بزرگترین گراست 
که این دو باشگاه دولتی با مدیریت مشترک هستند. 
از طرفی سیستمی که برای واگذاری آن استفاده 

کرده اند، سیستم علی اصغری است.
این عضو سابق کمیته صدور مجوز حرفه ای افزود: 
است  کردن  کار  حال  در  مملکت  این  در  دولتی 
این  اداره  برای  که رئیس جمهورش سند تحولی 
باشگاه ها ابلاغ کرده که مشکل مالکیت آن ها حل 
شود اما یک نفر، نه تنها خلاف آن عمل می کند 
دیوان  چرا  می کند.  افتخار  هم  کار  این  به  بلکه 
عدالت اداری و بازرسی کل کشور نمی پرسد که به 
چه دلیل سازمان خصوصی سازی خلاف سند تحول 
دولت با امضای رئیس جمهور عمل می کند؟ اگر 
باتوجه به سند تحول دولت، مالکیت را از مدیریت 
جدا می کردیم، رفع مشکل شده و پذیرفته شدنی 

این  از  عبور  برای  راه حلش  درباره  بود.اولیایی 
دولت  تحول  سند  اجرای  داد:  توضیح  بحران 
راه حل آن است. روی این سند سال های سال 
کارشناسی شده و می تواند مالکیت را از مدیریت 
جدا کند. کنفدراسیون فوتبال آسیا روی مدیریت 
حرف دارد که نباید دولتی باشد و براساس قانون 
مشترکی  مدیریت  همچنین  شود.  اداره  تجارت 
ندهد.  رخ  بندی  و  زد  تا  باشد  نداشته  وجود 
استانداردسازی  بحث  به  باید  فوتبال  فدراسیون 
باشگاه ها توجه ویژه کند و برای آن وقت بگذارد 
به  اهتمام  منظورم  نشویم.  مشکل  دچار  ما  تا 
اشاره  که  فوتبال  فدراسیون  اساسنامه   ۵۸ ماده 
باشگاهی  مسابقات  در  حضور  مجوز  صدور  به 
سوال  این  به  پاسخ  در  ادامه  در  است.او  دارد، 
آیا ادامه تعلیق کمیته صدور مجوز حرفه ای  که 
از سوی AFC، عامل اصلی خطر تعلیق لیگ 
برتر است، بیان کرد: دقیقا گیر همین است. چه 
اقدامی برای رفع تعلیق شده است؟ باید دید علت 
تعلیق چیست و آن مشکل را برطرف کرد. من از 
دلایل تعلیق شدن این کمیته بی اطلاعم اما اگر رفع 
تعلیق صورت نگیرد، لیگ برتر ما بی اعتبار است و 

همان اتفاقی که آقای مهدی گفت، رخ می دهد. ما 
بنا به دلیلی تعلیق شده ایم، یا این که دروغ گفتیم یا 
این که نباید مهلت می دادیم و دادیم. این اشکالات 
باید برطرف شود و مشخص شود که اشکالات از 
چه کسی نشات گرفته است.این عضو سابق کمیته 
از  گمانش  و  درباره حدس  حرفه ای  مجوز  صدور 
دلایل تعلیق این کمیته اظهار کرد: ممکن است به 
این دلیل باشد که اسنادی که در کمیته بدوی رد 
شده، در استیناف تایید شده است. چرا که ما مدارک 
استقلال و پرسپولیس را به اتفاق آرا در کمیته بدوی 
رد کردیم و قابل قبول تشخیص ندادیم. برای مثال 
آن ها تراز سود ده به ما نشان دادند اما همان موقع 
پنجره نقل و انتقالاتشان به دلیل بدهی بسته بود. 
می گفتند تراز ما سود ده است و ۱۵ میلیارد سود 
داده ایم اما پنجره شان بسته بود، مگر می شود؟ ما 

این مدارک فوتوشاپی را رد کردیم.

چهره پرافتخار تکواندوی جهان و المپیک، انتقادهای 
تندی را علیه هادی ساعی رییس فدراسیون تکواندو 
و بیژن مقانلو سرمربی تیم ملی مطرح کرد و گفت: 
بود.محمد  ساعی  از  بهتر  خیلی  پولادگر  عملکرد 
باقری معتمد، نقره المپیک ۲۰۱۲ لندن، طلا و نقره 
جهان ۲۰۰۹ و ۲۰۱۱، طلای بازی های آسیایی 
۲۰۱۰ و ۲ طلا، یک نقره و یک برنز آسیا را در 
کارنامه خود دارد؛ چهره ای پرافتخار و عنوان دار 
از نسل طلایی تکواندوی ایران که در حال حاضر 
جدی ترین منتقد عملکرد هادی ساعی در راس 
دوره  در  چند  هر  است.معتمد  تکواندو  فدراسیون 
گذشته نیز انتقادهای زیادی علیه پولادگر رییس 
سابق فدراسیون تکواندو داشت اما در حال حاضر 
ضعیف  بسیار  عملکرد  به  توجه  با  است  معتقد 
هادی ساعی، پولادگر مدیریتی به مراتب قویتر 
از  شدید  انتقاد  ضمن  است.او  داشته  ساعی  از 

عملکرد بیژن مقانلو سرمربی تیم ملی تکواندو 
آسیا،  قهرمانی  های  رقابت  در  ناکامی  از  پس 
سرمربیگری  برای  گزینه  بهترین  گوید  می 
مهماندوست  رضا  جز  نیست  کسی  ملی  تیم 
نتایج  با کسب  را  خود  بالای  توانایی  بارها  که 
رسانده  اثبات  به  مختلف  های  تیم  در  درخشان 
است.او عدم شناخت از بازیکنان تیم ملی بواسطه 
دوری ۶ ساله از تکواندو را مهمترین نقطه ضعف 
به  ساعی  است،  معتقد  و  داند  می  مقانلو  بیژن 
دلیل رفاقت با برخی مربیان می خواهد این افراد 
بین  از  به قیمت  را تحت هر شرایطی، هر چند 

رفتن تکواندو، حفظ کند. 
*الفبای تکواندو را از پدرم فرا گرفتم

آباد  صالح  منطقه  در  ورزشی  خانواده  یک  در 
معتمد  باقری  عزیزالله  پدرم  بزرگ شدم،  تهران 
اولین مربی من در تکواندو بود. همچنین برادرم 

چند  هر  نیز  خواهرم   ۲ و  می کرد  کار  تکواندو 
می  کار  تکواندو  رشته  در  اما  نبودند  حرفه ای 
و  گرفتم  یاد  پدرم  از  را  تکواندو  الفبای  کردند. 
آغاز  تکواندو  رشته  در  را  فعالیتم  سالگی   ۶ از 
رده  در  که  حالی  در  سالگی   ۱۶ از  کردم.تقریبا 
نوجوانان بودم، وارد تیم ملی بزرگسالان شدم و 
نخستین بار در زمان سرمربیگری استاد ذوالقدر 
 -۵۴ وزن  در  مهماندوست  استاد  مربیگری  و 
کیلوگرم بزرگسالان به رقابت های قهرمانی آسیا 
اعزام شدم و به مدال برنز آسیا رسیدم. با کسب 
مدال در اولین تجربه در رده بزرگسالان توانستم 
جواب اعتماد کادر فنی تیم ملی را بدهم. پس از 
آن در مسابقات نوجوانان هم صاحب مدال شدم 
و در مجموع تا پایان فعالیتم، ۱۵ سال به صورت 
مداوم عضو تیم ملی بودم. هر سال به هر مسابقه 
و  بازگشتم  پر  دست  شکر  را  خدا  رفتم  که  ای 

مدال گرفتم.
در  را  نقش  بیشترین  *مهماندوست 

موفقیت های من داشت
من  از  شدم  ملی  تیم  وارد  که  مقطعی  تا  پدرم 
مالی  حمایت  معنای  به  نه  اما  کرد  می  حمایت 
بعد  بروم.  را  درست  راه  که  بود  حواسش  اما 
در  زیادی  مربیان  رسیدم  بالاتر  مراحل  به  که 
مهمتر  همه  از  اما  بودند  تاثیرگذار  من  موفقیت 
آقای مهماندوست بود که واقعا به من اعتقاد داشت. 
زمانی که در رده نوجوانان بودم با اعتماد او به تیم 

ملی بزرگسالان آمدم. 

نماینده مردم اهواز عنوان کرد ؛

بى توجهى وزیر ورزش نسبت به ورزش خوزستان

عضو سابق کمیته صدور مجوز حرفه ای؛

لیگ برتر فوتبال ایران تعلیق میشود!

باقری معتمد : 
تکواندو ایران در سراشیبى سقوط است


